
S p r á v a
o vybavovaní interpelácií poslancov MsZ zo zasadnutia MsZ

27. mája 2014
____________________________________________________________________

Ing. Martin Turčan 
1.   Interpelujem  zodpovedných  vo  veci  bezodkladného  zabezpečenia  hracej  plochy  pre 
Banskobystrickú hokejbalovú úniu, ktorá v našom meste hra úspešne 1. a 2. ligu, nakoľko 
prebiehajúcimi  rekonštrukčnými  prácami  na  zimnom  štadióne  je  tento  priestor  nemožné 
využívať pre akékoľvek športové aktivity. BBHbÚ bolo umožnené využiť na niekoľko kôl ligy 
Arénu Barani v objekte ZŠ Golianova, ale  BBHbÚ potrebuje dohrať celú sezónu na tejto 
ploche, nakoľko iné riešenie v našom meste neexistuje.

Odpoveď:  Mgr. Karin Graciasová-Šikulová, vedúca OPM

   Riaditeľ ZŠ Golianova ul. PaedDr. Peter Zlevský odpovedal: „ Po dohode s pánom Matúšom 
Molitorisom z Banskobystrickej hokejbalovej únie, je umožnené dohrať sezónu na  Aréne Barani za 
stanovených podmienok v dohode o prenájme". Novú sezónu zatiaľ neriešili, nakoľko by chceli v 
prípade termínu plánovaného ukončenia rekonštrukcie zimného štadióna hrať na zimnom štadióne.

Bc. Andrej Refka

2.   Kto schvaľuje harmonogram kosenia verejnej zelene v meste Banská Bystrica? Nedalo by 
sa tie termíny posunúť na skoršie termíny? Napr. aby sa začalo prvé kosenie v Sásovej a  
Rudlovej, hneď od 1. mája, lebo niekde sa začalo kosiť dosť neskoro, čo bol problém hlavne 
pre alergikov. Niekde sa nezačalo ešte kosiť vôbec, tráva začína byť už dosť vysoká a sú tam 
kliešte. Ľudia sa ma pýtajú, že či majú začať v Sásovej a Rudlovej chovať ovce a či si majú 
kúpiť kosačky a pokosiť sami. 

Odpoveď: Ing. Peter Suchý, vedúci OÚ

      Harmonogram kosenia vypracoval  správca zelene ZAaRES, odsúhlasený bol s  oddelením 
odpadového hospodárstva a údržby verejných priestranstiev MsÚ. Zverejnený je na stránke mesta. 
V Sásovej a Rudlovej zabezpečuje kosenie stredisko ZAaRESu v Sásovej.  

3.  Zaujíma ma, ako bolo naložené s e-mailom od pána Viktora Grausa, ktorý sme všetci  
dostali a ako mu bolo odpovedané. 

Odpoveď: Ing. Peter Suchý, vedúci OÚ

     S  pánom Viktorom Grausom komunikovala  kancelária  primátora  mesta,  kde  na  základe 
telefonických rozhovorov dospel p. Graus k takej situácii, že poslal ospravedlňujúci mail za mylné 
vyjadrenia a preformuloval aj znenie pôvodného listu a tiež poslal  vyhlásenie , že vysvetlenie veci 
okolo nepodporenia europrojektu mu postačuje. Ostatné požiadavky sa týkajú Slovenskej komory 
architektov,  Krajského  pamiatkového  ústavu,  Spoločnosti  pre  záhradnú  a  krajinnú  tvorbu  a 
ZAaRES-u. Odpovede sú v ich kompetencii, nakoľko sú to samostatné subjekty.
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4.  Interpelujem vedúceho školského úradu, vo veci listu od Ing. Erika Seleckého, PhD. zo 
Strážovskej Čo mu bolo odpovedané na jeho žiadosť o informácie? 

Odpoveď: RNDr. Tibor Maťaš, vedúci SUR

Mesto Banská Bystrica obdržalo žiadosť týkajúcu sa informácií o Materskej škole Strážovská 
4, Banská Bystrica dňa 19.5.2014 odpoveď bola odoslaná 30.05.2014.

Požadované informácie boli sprístupnené nasledovne:
1. Plánované termíny kosenia trávy na rok 2014

Kosenie v MŠ prebieha v zmysle harmonogramu, ktorý je zverejnený na stránke mesta. Kosenie v 
MŠ prebieha v tom istom termíne ako kosenie ulice, na ktorej sa MŠ nachádza.. V prípade potreby 
sa kosí na základe požiadavky riaditeľky, ktorú pošle na Oddelenie odpadového hospodárstva a 
údržby verejných priestranstiev alebo priamo na ZAaRES.

2. Plánovaného termínu výmeny okien
V tomto roku je plánovaná výmena okna v sklade  potravín, ktoré je v poškodenom stave. 

3. Plánovaného termínu vymaľovania materskej školy 
V tomto roku je  plánované vymaľovanie kuchyne so zázemím. Začiatkom roka bol  odstránený 
havarijný  stav  zatekajúcej  strechy  spojovacej   chodby  o  výmere  90  m2.  Ostatné  žiadateľom 
dopytované  udržiavacie  práce  v  pláne  nie  sú,  keďže  z  nedostatku  finančných  prostriedkov  sa 
zabezpečujú opravy havarijných stavov objektov.

4. Plánovaného termínu výmeny postieľok v materskej škole
Termín  výmeny  postieľok  v  materskej  škole  bol  plánovaný  už  niekoľkokrát  v rozpočte  MŠ 
z podielových daní, nakoľko bol ale rozpočet krátený, nebola možná výmena lehátok. V pláne bolo 
postupné  dopĺňanie  lehátok  na  triedy  v priebehu  piatich  rokov.   Nákup  lehátok  nie  je  možné 
zabezpečiť  ani  zo štátnej  dotácie.  Lehátka sú ale  každoročne dezinfikované a  tepované  v čase 
letných prázdnin.

5. Plánovaného termínu výmeny kobercov
Koberce boli už vymenené postupne podľa finančných možností MŠ – z rozpočtu  podielových daní 
v priebehu rokov 2006 v 1 triede, 2007 – 3 triedy, 2008 – 2 triedy, zrealizovať naraz sa to nedá,  
z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov. Na výmenu kobercov nie je možné použiť štátnu 
dotáciu.  Údržba je  však zabezpečovaná  denne vysávaním, každoročne v čase letných prázdnin 
tepovaním všetkých kobercov  v triedach, spálňach. 

5.   Interpelujem vo veci harmonogramu opráv výtlkov v Sásovej a Rudlovej.  Na ktorých 
uliciach  a  termíny  kedy  sa  budú  realizovať  opravy.  V  prípade  potreby  poskytnem  aj 
fotodokumentáciu, na ktorých uliciach je to nevyhnutné.

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca oddelenia UMK

    Opravy  miestnych  komunikácií  v  Sásovej  a  Rudlovej,  či  už  formou  lokálnych,  alebo 
veľkoplošných vysprávok plánujeme realizovať v termíne do konca augusta t.r. na uliciach:

1. M. Čulena
2. Chabenecká
3. Mladých budovateľov
4. Karpatská
5. Starohorská
6. Tatranská 
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Mgr. Vladimír Pirošík

6.   V rámci  interpelácií  k MsZ  zo  dňa  8.  4.  2014  som  v mene  občianky  z Ružovej  ulice 
požadoval  odtiahnutie  opusteného  osobného  motorového vozidla  Alfa  Romeo bielej  farby, 
EČV: BB 755 DO, dlhodobo stojaceho pred domom na Ružovej ul. 7. Na interpeláciu som 
obdržal obsiahlu  a bezpochyby odbornú odpoveď, nie je mi však z nej zrejmé, či uvedené 
vozidlo  bude  odtiahnuté  (a  ak áno,  kedy  presne)  alebo  nebude odtiahnuté  (a  ak  nie,  tak 
prečo). Interpeláciu v nezmenenom znení preto podávam opätovne.

Odpoveď: Ing. Miroslav Bálint, náčelník MsP

Vážený pán poslanec, postupujem vybavenie Vašej interpelácie v podobnom znení, nakoľko 
bola  odborne  a právne  vybavená  a obsahuje  aj  názov orgánu miestnej  samosprávy,  ktorý  má  v 
kompetencii odstraňovanie vozidiel na území mesta Banská Bystrica.

Poverený  príslušník  mestskej  polície  uviedol,  že  dňa  22.04.2014  bolo  zdokumentované 
mestskou  políciou   vozidlo  Alfa  Romeo,  EČV  BB  -  755  DO,  po  Vašej  interpelácii  zo  dňa 
08.04.2014,  pričom  bolo  zistené,  že  vozidlo  má  neplatnú  emisnú  a technickú  kontrolu.  Dňa 
02.06.2014 bol  zaslaný podnet  MsP o vyššie  uvedených neplatných kontrolách  na predmetnom 
vozidle na Okresný úrad v Banskej Bystrici, na odbor pre cestnú dopravu a komunikácie.

Mestská polícia, ku dňu 13.06.2014, eviduje 202 dlhodobo stojacich vozidiel bez emisnej a 
technickej  kontroly.  V  evidencii  taktiež  vedieme  aj  predmetné  vozidlo.  Dňa  02.06.2014  bolo 
postúpené  oznámenie  o neplatnosti  emisnej  a technickej  kontroly  predmetného  vozidla  na 
kompetentný štátny orgán.

Poverený  príslušník  mestskej  polície  pravidelne  každý  mesiac  odstupuje  písomnú 
dokumentáciu na Okresný úrad - odbor pre dopravu a cestné komunikácie Banská Bystrica, pričom 
uvedený úrad prijímal po jeho intervencii z kapacitných dôvodov na riešenie len 5 - 7 vozidiel 
mesačne. V súčasnosti posielame pravidelne po dohode s okresným úradom 10 vozidiel mesačne.

Z hľadiska riešenia odstraňovania „starých vozidiel“, tak ako sú špecifikované v § 2 ods. 13, § 
10,  VZN č.  12/2013 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a  drobnými stavebnými odpadmi na 
území Mesta Banská Bystrica, je príslušné konať  Oddelenie odpadového hospodárstva a údržby 
verejných priestranstiev MsÚ, ktoré sa zaoberá ich odstraňovaním, nakoľko staré vozidlo poníma 
legislatíva ako odpad. 

Podľa  aktuálnych  informácií  kapacita  odstavných  miest  odberateľa  Kovod  s.r.o.,  je 
obmedzená, nie je možné tieto vozidlá zákonným spôsobom, všetky na potrebnú dobu, uskladňovať 
na iných miestach ako na vyhradených pre tento účel. Osobne som dohodol možnosť uskladnenia 
väčšieho počtu odtiahnutých starých vozidiel v areáli DPM Banská Bystrica a.s., čo je potrebné ešte 
doriešiť. Ďalšou vecou je finančné krytie odťahovania vozidiel, ktoré zaťaží rozpočet Mesta Banská 
Bystrica.  

Vzhľadom k tomu,  že  MsP nevykonáva  odstraňovanie  vozidiel  v meste  Banská  Bystrica, 
nepoznám termín odstránenia predmetného vozidla.  

7.   V interpeláciách k MsZ zo dňa 8.  4. 2014 som žiadal aj  zabezpečiť opravu a údržbu 
havarijného stavu chodníkov a schodov popred podstavbu na Rudohorskej ulici. Odpoveďou 
mi  bolo,  že  „Mesto...  nájde  určite  v  krátkej  dobe  finančné  prostriedky  a  spôsob,  akým 
nežiaduci stav odstráni.“. Teším sa, napriek tomu ale žiadam spresniť – kedy presne nastane 
tá „krátka doba“.

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca oddelenia UMK
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    V máji  t.r.  boli  vykonané  lokálne  opravy najzávažnejších  poškodení  komunikácie  pre  
peších  popred podstavbu na Rudohorskej ul. vo finančnom objeme 4 555,08 € a v júni boli  
v  nevyhnutnom rozsahu  opravené  točité  schody,  ktoré  sú  súčasťou  tejto  podstavanosti  vo 
výške 810,- €.

8.   Žiadam  prednostu  MsÚ,  aby  zabezpečil,  že  odpovede  odborných  útvarov  MsÚ  na 
interpelácie poslancov MsZ budú v budúcnosti konkrétne a merateľné. V očiach verejnosti sú 
totiž všeobecné, resp. dvojznačné odpovede MsÚ na interpelované občianske podnety vnímané 
ako neprofesionálne, a nerobia tak dobré meno Mestskému úradu.

Odpoveď: Ing. Miroslav Rybár, prednosta MsÚ

Prednosta  MsÚ berie  interpeláciu  poslanca  na  vedomie  a  v  rámci  organizačnej  činnosti 
zabezpečí čo najväčšiu konkrétnosť a vecnosť odpovedí na interpelácie poslancov MsZ. 

9.   V Jelšovom hájiku v Sásovej bolo v minulom roku osadených desať cvičiacich prvkov 
tvoriacich tzv.  Chodník zdravia.  Pri  jednotlivých prvkov sa nachádzajú aj drevené tabule 
s textovými popiskami cvikov. Texty na viacerých tabuliach sú však už strhnuté, resp. inak 
zničené. Interpelujem preto vykonanie obnovy popisiek. Ďakujem.

Odpoveď: Ing. Peter Suchý, vedúci OÚ

ZAaRES, ako realizátor cvičiacich prvkov, bol informovaný, obnova bude zabezpečená v jeho 
kompetencii.

Ing. Mgr. Pavol Katreniak 

10.  Mesto Banská Bystrica eviduje cca 100 podnetov o orezanie drevín na pozemkoch vo 
vlastníctve Mesta. Prísľuby, ktoré odd. životného prostredia dalo, sú v súlade s povinnosťami 
vlastníka pozemku, na ktorom drevina rastie, podľa zák. 543/2002 Z. z. o ochrane prírody a 
krajiny.  V 22.  týždni  som  však  dostal  informáciu,  že  z dôvodu  deficitu  finančných 
prostriedkov je orezávanie zo strany správcu mestskej zelene ZAaRES zastavené. Kedy bude 
pripravené príslušné rozpočtové opatrenie, aby bolo možné realizovať starostlivosti o dreviny 
aspoň v tých prípadoch, kde už občania majú daný kladný prísľub? 

Odpoveď: Ing. Peter Suchý, vedúci OÚ

     Pri tvorbe rozpočtu na rok 2014 oddelenie PS-OU požadovalo finančné prostriedky na údržbu 
drevín v rovnakej výške ako v roku 2013 (100 000 €). Schválený rozpočet na predmetnú agendu v 
roku 2014 bol vo výške 50 000 €, z toho bola uhradená časť výkonov z roku 2013.  Vzhľadom na 
finančnú situáciu MsÚ rozpočtové opatrenie na údržbu drevín aktuálne nie je v realizácii.

11.   Žiadam o zaistenie nainštalovania zosňatého označenia ulice Tr. SNP na objekt Tr. SNP 
52. Občania sa vrátenia tabule na bytový dom vraj opakovane dožadovali.

Odpoveď: Mgr. Marta Čellárová, vedúca MÚ
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Na základe interpelácie p. Katreniaka  bola dňa 10.6. 2014 namontovaná nová uličná tabuľa s 
označením ulice Trieda SNP. Žiadne písomné dožiadanie od občanov sme však k dnešnému dňu 
nedostali. 

12.   Interpelujem opravu opäť poškodeného pouličného svietidla na Nám. Štefana Moysesa 
medzi školou a kostolmi. K poškodeniu malo dôjsť vodičom MHD pri cúvaní s vozidlom.

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca oddelenia UMK

Pri dopravnej nehode poškodený stožiar verejného osvetlenia na Nám. Š. Moysesa bol dňa 
06.06.2014 odstránený. Približne pred rokom bol na tomto mieste osadený posledný takýto stožiar 
VO zo  zásob  správcu  verejného  osvetlenia.  Stožiare  použité  v  tejto  lokalite  boli  vyrobené  na 
zákazku v Maďarskej republike v rokoch 2005-2006. Doobjednanie nových stožiarov u pôvodného 
výrobcu nie je možné z dôvodu zániku predmetnej výrobnej firmy. Správca verejného osvetlenia 
bude hľadať reálne riešenie a doobjedná vhodné stožiare VO u iného dodávateľa.

13. Obyvatelia vnútrobloku Partizánska č. 26 sa sťažujú na okupovanie parkovacích miest 
podnikateľmi.  Aká je  možnosť regulovania parkovania v tejto oblasti  tak, aby sa predišlo 
vznikajúcim napätiam medzi domácimi vlastníkmi vozidiel a podnikateľmi? 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca oddelenia UMK

Vnútroblok Partizánskej cesty sa nachádza v rezidentskej zóne, čím už je vytvorená regulácia 
parkovania  rezidentskými  parkovacími  kartami.  Ďalšie  regulovanie  dopravy už  nie  je  v  tomto 
prípade možné, pretože v danej lokalite sú aj sídla obchodných prevádzok, ktoré majú nárok na 
vydanie  rezidentských  parkovacích  kariet.  Podrobné  podmienky  rezidentského  parkovania  je 
obsiahnuté  vo  Všeobecne  záväznom nariadení  Mesta  Banská  Bystrica  č.  19/2013  o  dočasnom 
parkovaní na vymedzenom území mesta Banská Bystrica. V prípade porušenia ustanovení VZN ako 
i  nerešpektovania  dopravného  značenia  vodičmi  motorových vozidiel,  ktoré  vchádzajú  do  tejto 
zóny, odporúčame obyvateľom vnútrobloku požiadať o zjednanie nápravy mestskú políciu.

14.   Žiadam o preloženie osadenia reklamných panelov v križovatke Partizánska cesta – Ul. 
29. augusta (neďaleko býv. predajne nábytku) z dôvodu neprehľadnosti miesta pre vozidlá. 
Nespokojnosť avízovali občania pri prechádzaní cez príslušný priechod.

Odpoveď: Ing. Stanislav Ferianc vedúci OVZ

Mesto Banská Bystrica, ako vecne a miestne príslušný stavebný úrad zistil, že sa jedná o jeden 
kus obojstranného informačného, reklamného a propagačného citylightu, umiestneného po pravej 
strane v smere jazdy na Partizánsku cestu, parcela číslo KN-E 1-1149/2 k.ú. Banská Bystrica. 

Majiteľom  informačného,  reklamného  a  propagačného  zariadenia  /ďalej  len  IRPZ/  je 
spoločnosť  euroAWK,  spol.  s.r.o.,  Brečtanová  2,  831  01  Bratislava,  IČO:  35808683,  ktorá 
preukázala právo k pozemku prostredníctvom platnej Zmluvy o podmienkach výstavby prístreškov 
na autobusových zástavkách a o recipročnom umiestnení a prevádzkovaní reklamných zariadení, 
stavieb  pre  reklamu  a  reklamy  na  mestských  pozemkoch,  uzatvorenej  s  majiteľom  pozemku, 
ktorým je mesto Banská Bystrica, ČSA č. 26, Banská Bystrica.

Spoločnosť  euroAWK,  k  žiadosti  o  povolenie  umiestnenia  predmetného  IRPZ  predložila 
všetky  potrebné  stanoviská  t.j.  stanovisko  Okresného  riaditeľstva  Policajného  zboru  v  Banskej 
Bystrici, Okresného dopravného inšpektorátu, Okružná 19,Banská Bystrica, stanovisko č. ORPZ-
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BB-ODI1-2-118/2013-ING, zo dňa 23.07.2013, Okresného úradu Banská Bystrica, Odboru cestnej 
dopravy  a  pozemných  komunikácií,  Skuteckého  č.19,  Banská  Bystrica,  stanovisko  č. 
D/2013/00100-01, zo dňa 07.10.2013, Mesta Banská Bystrica, Oddelenia dopravných stavieb, ČSA 
č 26, Banská Bystrica, stanovisko č. OVZ-DS-154705/31562/2013, zo dňa 22.11.2013 a stanovisko 
ÚHA mesta Banská Bystrica, P.O.Box 57,  ČSA č.26,  Banská Bystrica. Všetky citované stanoviská 
boli   z  hľadiska  bezpečnosti  a  plynulosti  cestnej  premávky  súhlasné  a  preto  umiestnenie 
predmetného IRPZ bolo právoplatne povolené.

15.   Interpelujem opravu miesta autobusovej zastávky na Štefánikovom nábreží, zastávka pri 
Hrone smer železničná stanica). Na zastávke sa tvoria veľké mláky a plocha je rozmrvená.

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca oddelenia UMK

Opravu  chodníka  v  priestore  autobusovej  zastávky  na  Štefánikovom nábreží  v  smere  na 
Brezno zaradil správca miestnych komunikácií do zoznamu opráv MK, nateraz bez určenia termínu 
realizácie opravy.

16.   Interpelujem opravu chodníka na zastávke MHD Severná ulica – obidve strany.

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca oddelenia UMK

      Opravu chodníka na zastávke MHD na Severnej ul. (na strane bližšie k sídlisku na Severnej ul.) 
plánuje  správca  MK  ešte  v  tomto  roku.  Oprava  chodníka  od  autobusovej  zastávky  smerom k 
Bakossovej ul. (ku garážam a predajni potravín) je zaradená do zoznamu opráv MK bez určenia 
termínu realizácie opravy.

17.   Interpelujem rekonštrukciu prístupovej komunikácie k panelovým domom Bakossova ul. 
č.  29,   31  a  33,   schodišťa  k autobusovej  zastávke  a  deformovaných  priestranstiev  pred 
domami, kde podľa obyvateľov dokonca dochádza aj k tvorbe veľkých kaluží na miestach 
plynomerov.

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca oddelenia UMK

      Lokálne opravy miestnej komunikácie na Bakossovej ulici realizoval správca MK v júni 2014.  
Obnova  celej  plochy povrchu  komunikácie  z  finančných  dôvodov  v  roku  2014  možná  nie  je, 
odporúčame jej zaradenie do zoznamu akcií realizovaných z prostriedkov volebných obvodov.

18.   Prosím o promptné vyspravenie jám na komunikácii Tr. SNP, v časti za Rubínom.

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca oddelenia UMK

      Oprava vnútroblokovej komunikácie na Triede SNP 40–52 je zaradená do zoznamu opráv MK 
bez určenia termínu realizácie opravy.

19. Na Matuškovej ulici medzi cestou vedúcou k cintorínu a prvým domom je vraj nebezpečne 
prepadnutá cesta. Ak áno, kedy sa počíta, že bude závada odstránená?
Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca oddelenia UMK
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     Správca  miestnych  komunikácií  preveril  stav  komunikácie  na  Matuškovej  ul.  v  mieste 
rozkopávky  z  dôvodu  realizácie  plynovej  prípojky.  Konečná  úprava  povrchu  MK  v  mieste 
rozkopávky už nepodlieha reklamačnému konaniu v rámci záručnej lehoty, správca MK vyhodnotil 
stav MK ako zjazdný s ohľadom na účel využitia tohto úseku komunikácie a opravu komunikácie 
zaradil do zoznamu opráv MK bez určenia termínu realizácie opravy.

20.    Obrátili sa  na mňa občania Tulskej  ulice o opravu prepadnutej cesty v časti Tulská č. 41 
a č. 51 – 53. Je táto rekonštrukcia v pláne na rok 2014? Ak áno, kedy sa uskutoční?

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca oddelenia UMK

       Začiatkom júna t.r. boli vykonané lokálne opravy miestnej komunikácie na Tulskej ul. č. 41, 
51-53.

21.   Plánuje Mesto rekonštrukciu objektu Ul. 9. mája 74?

Odpoveď: Ing. Mária Filipová, vedúca OSV

Áno, plánujeme, ale zatiaľ sme nemali vyčlenené finančné prostriedky na prípravu ( tepelno-
technické posudky, energetický audit, projektová dokumentácia), aby sme sa mohli uchádzať o NFP 
v  rámci  vyhlásených výziev.  Napr.  aj  teraz  v  rámci  Enviromentálneho  fondu (  termín  podania 
žiadosti 31.7.2014) by sme mohli žiadať finančné prostriedky na zvyšovanie energetickej účinnosti 
vrátane zateplenia, kde tento typ objektov spadá medzi oprávnené, ale s nulovým stavom prípravy a 
nevyčlenenými finančnými prostriedkami v rozpočte sa nemôžme uchádzať.   Nie je spracovaný 
zoznam stavieb z hľadiska priority, podľa ktorého by sa plánovalo dlhodobo a vedeli sme, že kedy 
ktorý objekt pôjde do rekonštrukcie.

22.   Bude sa v októbri tohto roku konať stretnutie dôchodcov so zástupcami Mesta? Vlani 
takéto stretnutie v mesiaci seniorov z programu organizovaného Mestom BB vypadlo.

Odpoveď: Ing. Mária Filipová, vedúca OSV

Môžeme ho zaradiť do plánu aktivít v rámci októbra a Akadémie európskeho seniora. Vlani to 
nebolo  zaradené  z  toho  dôvodu,  že  sa  snažíme  aktivity  „  spestrovať“,  stretnutie  s  poslancami 
zaraďujeme len vo volebných rokoch, keď cieľom stretnutia by mali byť odpočty „sľubov daných 
vo voľbách.“ Akadémia európskeho seniora by nemala byť  zameraná na organizovanie aktivít tohto 
druhu, stretávanie sa s občanmi ( teda aj seniormi) je povinnosť poslancov pravidelne.

Keďže tento rok je volebný do programu AES zaradíme takéto stretnutie v mesiaci október.

23.   Žiadam o zdôvodnenie, ako bolo možné vydať územné rozhodnutie k umiestneniu malej 
vodnej  elektrárne  Vlkanová,  keď  toto  umiestnenie  bolo  v rozpore  s  platným  územným 
plánom.  Kto  pripravil  stanovisko  za  Útvar  hlavného  architekta?  Kto  pripravil  príslušné 
rozhodnutie za stavebný úrad?

Odpoveď: Ing. Stanislav Ferianc vedúci OVZ

Záujmové územie  stavby „Malá  vodná elektráreň  na  rieke  Hron“  v  riečnom km 169,355 
zasahuje do štyroch katastrálnych území Vlkanová,  Badín,  Radvaň,  Kremnička.  Podkladom pre 
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vydanie  územného rozhodnutia  sú  podľa  ustanovenia  §  37  zákona č.  50/1976 Zb.  o  územnom 
plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov (stavebný zákon) územné plány obcí 
a zón. Podľa § 37 ods. 1 stavebného zákona, ak pre územie nebol spracovaný územný plán obce 
alebo  zóny,  podkladom  na  vydanie  územného  rozhodnutia  sú  spracované  územnoplánovacie 
podklady podľa  §  3  stavebného  zákona  a  ostatné  existujúce  podklady  podľa  §  7a  stavebného 
zákona.  Podľa  §  3  písm.  d/  stavebného  zákona  územnoplánovacími  podkladmi  sú  aj  územno-
technické podklady. Podľa § 7 ods. 2 písm d/ stavebného zákona územno-technické podklady slúžia 
najmä na územné rozhodovanie, ak nie je pre územie spracovaná územnoplánovacia dokumentácia-
územný  plán.  Podľa  §  7  ods.  3  stavebného  zákona  územno-technické  podklady  obstaráva 
ministerstvo.  V  uskutočnenom  územnom  konaní,  ako  územno-technický  podklad  bola  použitá 
„Koncepcia využitia hydroenergetického potenciálu vodných tokov SR do roku 2030“ (ďalej len 
koncepcia HEP). Obstaralo ju Ministerstvo životného prostredia Slovenskej republiky. Ako záväzný 
východiskový  dokument  pre  usmernenie  rozvoja  využívania  hydroenergetického  potenciálu 
vodných tokov Slovenskej republiky ju schválila  vláda Slovenskej republiky  uznesením číslo 178 
z  9.  marca  2011.  Koncepcia  HEP na  vodných  tokoch  Slovenskej  republiky  určuje  technicky 
využiteľné lokality pre umiestňovanie MVE. Navrhovaná stavba MVE je umiestnená v súlade s 
koncepciou HEP. Jedná sa o lokalitu č. 164, ktorá je zároveň lokalitou so strategicky významným 
technicky využiteľným hydroenergetickým potenciálom. V súvislosti  s územným plánovaním je 
potrebné uviesť, že podľa vyššie citovaného uznesenia vlády Slovenskej republiky budú lokality na 
umiestňovanie MVE zapracované do „plánov manažmentu povodí“ a do Vodného plánu Slovenska. 

Za stavebný úrad vypracoval príslušné rozhodnutie Ing. Dušan Bobot.

Odpoveď:  Ing. arch. Ľubomír Keleman, riaditeľ ÚHA

Stanovisko k územnému rozhodnutiu  Útvar hlavného architekta  nevydal.

24.    Dňa 7. mája sa na štyroch p. poslancov Jakuba Gajdošíka, Igora Kašpera, Martina 
Turčana a na mňa obrátila p. redaktorka Radničných novín Barbora Winterová s prosbou o 
vyjadrenie pre Radničné noviny na takto položenú otázku: „V mestskom zastupiteľstve ste 
svojím  hlasovaním  podporili  podpísanie  zmluvy  so  spoločnosťou  EEI.  Považujete  tento 
spôsob parkovania v meste za optimálny?“ Promptne som p. redaktorke odpísal: „V januári 
2014 som hlasoval za vylúčenie parazitujúceho medzičlánku na výber parkovného, za ktorý 
som považoval  spoločnosť  MBB.  A tiež  som hlasoval  za  to,  aby  pán  primátor rokoval  o 
príslušnej zmluve a nie aby ju podpisoval. Očakával som pritom, že na mestské zastupiteľstvo 
v marci predloží pán prednosta plánovanú analýzu systému parkovania. Také uznesenie som 
totiž navrhol ešte na MsZ v decembri 2013, tak ho poslanci schválili a tak ho pán primátor 
signoval. Očakával som, že na základe analýzy bude MsZ v marci 2014 schopné odporučiť p. 
primátorovi, či zmluvu s EEI podpísať má. Alebo ju podpísať nemá a v takom prípade bude 
parkovné vyberať Mesto na priamo bez medzičlánku EEI. Lenže na marcovom MsZ žiadna 
analýza  predložená  nebola!  Keď  som  sa  jej  verejne  dožadoval,  dostal  som  odpoveď,  že 
netreba... Takže aký optimálny spôsob?!“ Táto moja odpoveď však v RN uverejnená nebola. 
Reakcie ostatných troch poslancov však áno. Interpelujem teda p. primátora: Kto rozhodol, 
že  moja  odpoveď  nebola  publikovaná?  Z akého  dôvodu  tak  rozhodol?  Prečo  som 
o neuverejnení dozvedel až keď som otvoril RN?

Odpoveď: Mgr. Marcela Kevešová, vedúca kancelárie primátora

Uvedená odpoveď nebola publikovaná z dôvodu, že sa nevzťahovala k meritu problému. Na 
MsZ dňa 24.2.2014 bolo prijaté uznesenie, ktoré dalo do nájmu nehnuteľnosti – vymedzené úseky 
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miestnych  komunikácií  z dôvodu  hodného  osobitného  zreteľa,  spoločnosti  EEI.  Takto  prijaté 
uznesenie  už  nedáva  priestor  na  vašu  avizovanú  radu  primátorovi  či  má  alebo  nemá podpísať 
zmluvu, a ani prípadná analýza už na ňom nemohla nič zmeniť. Z týchto dôvodov, a tiež z tých, že 
vo vašej reakcii boli z pochybenia obvinené konkrétne osoby, ktoré nemali možnosť na nedôvodné 
obvinenie reagovať, nebol váš výrok citovaný. 

25.   Obraciam sa na Ing. Ľubomíra Bobáka, konateľa a predsedu predstavenstva MBB, a. s., 
o predloženie informácie o jeho činnosti v MBB, a. s.  za obdobie od 8. 4. 2014 do 27. 5. 2014.

Odpoveď:  Ing. Ľubomír Bobák, konateľa a predseda predstavenstva MBB

      V tomto období zasadalo predstavenstvo spoločnosti MBB a.s.  jeden krát, dňa 26. mája 2014 
s nasledovným programom: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Zmluva o spolupráci MBB a.s. a EEI s.r.o.
3. Smernica BOZP, Požiarny štatút spoločnosti MBB a.s.
4.  Komunikácia „ Kremnička – Pršianska terasa“
5. Priemyselný park – ponuka pre nových investorov
6. Žiadosť o vysporiadanie majetku MBB a.s. – Mesto B. Bystrica
7. Výročná správa, HV za rok 2013
8. Záver

V rámci činnosti spoločnosti a realizovaných projektov : 

- Plnenie pracovných úloh vyplývajúcich z pozície predsedu predstavenstva ( zastupovanie 
spoločnosti  pred  orgánmi  ŠS,  riešenie  sťažností  nájomníkov  NBD,  činnosti  súvisiace 
s prevádzkou NBD a Priemyselného parku)

- Príprava II. etapy výstavby inžinierskych sietí v Priemyselnom parku
- Rokovanie na MH SR o záujme investorov o investovanie v BB
- Rokovanie so Sario a investorom do PPŠ
- Rokovania s financujúcou bankou (SLSP)
- Spracovanie ponúk na predaj cca 10 – 15 ha pozemkov v PPŚ pre Sario
- Rokovania s belgickým investorom o kúpe cca 2,0 ha
- Rokovania s KR HaZZ B. B. – záujem o pozemok a vypracovanie ponuky
- Ukončenie auditu účtovníctva za rok 2013
- Príprava   výročnej  správy MBB a.s. za rok 2013
- Jednanie so SsVPS  BB o odkúpení zariadenia na prívod vody do PPŠ
- Organizovanie pravidelných porád vedenia spoločnosti
- Konzultácie a príprava ukončenia „ Zmluvy o spolupráci“ s EEI s.r.o.
- Príprava  nových  propagačných materiálov  o Priemyselnom parku v spolupráci  s Mestom 

Banská Bystrica. 

Ing. arch. Ľudmila Priehodová 

26.   Interpelujem primátora mesta v súvislosti s tým, čo odznelo na poslednom MsZ a síce,že 
územný plán stál mesto 10 mil. korún. Bola som v komisii na výber spracovateľa územného 
plánu a viem, že vysúťažená suma bola nad 5 mil.  Sk. Preto interpelujem,aká suma bola 
vyplatená za územný plán a ak došlo k navýšeniu sumy oproti vysúťaženej cene prosím o 
zdôvodnenie.
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Odpoveď: Ing. Ľubomír Ryša,PhD., vedúci  UPB

Cena za ÚPN mesta Banská Bystrica vrátane doplnkov 1-10 k základnej  Zmluve o dielo 
č.2004/020 z  roku 2004 bola  od r.2011 kedy nadobudol  účinnosť  zákon o zverejňovaní  zmlúv 
zverejnená (Doplnky č.7-č.10) na stránke Mesta B. Bystrica. Jej celková cena predstavuje sumu 
9.897  976,10  Sk.  K  navýšeniu  oproti  vysúťaženej  cene  došlo  z  dôvodov,  že  sa  muselo  riešiť 
/zväčšovať/záujmové  územie  a  s  tým  súvisiace  doplňujúce  Prieskumy  a  rozbory(požiadavka 
Mestských  lesov),  ďalej  pribudlo  spracovanie  Koncepcie  rozvoja  mesta  v  oblasti  tepelnej 
energetiky(koncept, návrh, výsledné znenie) - jej spracovanie vyplynulo zo zákona NR č.567 Z.z. a 
met. usmernenia MH SR č.952/2005-200 z 15.4.2005. Z titulu dopravy pribudol Územný generel 
dopravy mesta Banská Bystrica (Prieskumy a rozbory, koncept, dopracovanie výsledného návrhu) – 
jeho spracovanie vyplynulo z pripomienok ku konceptu kde ho požadovali vypracovať ako UPP : 
KÚ  pre  cestnú  dopravu,  Poslanecký  klub  nezávislých  poslancov  Ing.  Lichý,  Spolok  arch. 
Slovenska, Ing.arch.Chohol a ďalší. Po spracovaní čistopisu nového ÚPN mesta bola vypracovaná 
Konverzia  dát  Arc-Viw  verzia  10  a  vyššie(zdigitalizovanie  nového  ÚPN  mesta)  pre  jeho 
elektronické používanie. 

Dodávame že zadávacie podklady pri výbere dodávateľa UPN mala možnosť pripomienkovať 
aj Ing.arch Ľ.Priehodová pred verejnou súťažou a priamo ako účastníčka výberového konania aj 
podporila svojim hlasovaním  výber súčastného dodávateľa UPN na výberovom konaní.

Finančné  nároky spracovateľa  UPN  by boli  podstatne  vyššie,  ale  len  vďaka  súčinnosti  a 
spolupráci ÚHA s mestom Banská Bystrica sa tak nestalo. Všetky podklady/dodatky 1-10/ sú k 
nahliadnutiu na právnom oddelení resp.PS UPB,PS VO.

 Podotýkame, že nie všetky dodatky sa týkajú zmeny ceny, ale aj obsahu a termínov dodania 
jednotlivých etáp diela a sú k nahliadnutiu aj na webovej stránke mesta Banská Bystrica poprípade 
na ekonomickom úseku mesta Banská Bystrica.

27.  Na  rokovaní  MsZ  d a  20.5.  vň  súvislosti  s MVE  v územnom  pláne  hlavný  architekt 
v priamom prenose uviedol, že MVE sa dostali do Zadania na základe Vodohospodárskeho 
a hydrotechnického  plánu  povodia  Hrona.  V zadaní  však  je  uvedený  tento  dokument  ako 
Vodohospodársky  a hydroekolgický   plán  povodia  Hrona.   Požiadavka  na  zapracovanie 
dokumentu je uvedená v jednej odrážke, teda navodzuje stav, že sa jedná o jeden dokument. 
27.5.2014  mi  na  UHA  poskytli  kópiu  titulnej  strany  z dokumentu  na  ktorý  sa  Zadanie 
odvoláva, názov dokumentu je: Vodohospodársky plán povodia Hrona. Hydroekologický plán 
povodia  Hrona pod a architekta  Kelemana bol  iný  dokument.  Krajský  stavebný úrad voľ  
svojom stanovisku pod a §22 zo d a 27.2.2012 požadoval pod bodom „30) doplni  MVE naľ ň ť  
rozhraní území Banská Bystrica a Vlkanová, ktorá je rovnako ako MVE Iliaš rezervovaným 
profilom príslušnej  koncepcie.“  Zo  stanoviska KSÚ vyplýva,  že MVE Vlkanová do asuč  
vydania tohto stanoviska (27.2.2012) nebola predmetom riešenia UPN.

Odpoveď:  Ing. arch. Ľubomír Keleman, riaditeľ ÚHA

Otázka nie je jednoznačne formulovaná. 
Na vysvetlenie uvádzame: Zadanie pre spracovanie ÚPN M Banská Bystrica uvádza v kap. 

13.1.6  v  požiadavkách  na  riešenie  Vodných  tokov  a  nádrží  „zohľadniť  Vodohospodársky  a 
Hydroekologický  plán  povodia  Hrona  II.cyklus“  v  jednej  odrážke.  V  skutočnosti  sú  to  dva 
materiály:

1. Vodohodpodársky  plán  povodia  Hrona  II.cyklus  vypracovaný  Slovenským 
vodohospodárskym podnikom š.p., odštepný závod Banská Bystrica v roku 1999, ktorý v časti D. 
Vodohospodárska koncepcia povodia, v kapitole Špeciálne využitie tokov – využitie vodnej energie 
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rezervuje profily MVE Šalková, Iliaš aj Vlkanová
2. Hydroekologický  plán  povodia  Hrona  II.cyklus  vypracovaný  Slovenským 

vodohospodárskym podnikom š.p., odštepný závod Banská Bystrica v roku 1999.
       V Koncepte ÚPN M BB je uvedená požiadavka: riešiť ochranu rozvojových lokalít vybavenosti 
a bývania lokalizovaných v nive Hrona pred zaplavovaním ( MČ Šalková a Iliaš) a je riešená VPS 
„Banská Bystrica  – ochrana  intravilánu pred  povodňami“  v kap.  Z.7.2.1  Stavby zabezpečujúce 
úpravu odtokových pomerov MČ Iliaš. Konkrétne riešenie MVE nebolo navrhnuté.
     MVE boli zapracované do Návrhu ÚPN M BB na základe stanoviska SVP š.p. odštepný závod 
Banská Bystrica ku Konceptu (stanovisko zo dňa 10.10.2008), k I. Návrhu UPN M BB (stanovisko 
zo dňa 9.7.2010 a doplňujúce stanovisko zo dňa 20.05.2011).
    Na základe rokovania s Krajským stavebným úradom v Banskej Bystrici ako dotknutým orgánom 
podľa osobitných predpisov podľa § 22 odst. 4 k stanovisku zo dňa 27.02.2012 bola požiadavka 
bodu 30: zapracovať všetky MVE do Návrhu ÚPN M BB (MVE Šalková, Iliaš, Vlkanová) aj na 
základe uznesenia Vlády SR č.178 z 9.marca 2011 k návrhu koncepcie využitia hydroenergetického 
potenciálu  vodných  tokov  SR  do  roku  2030,  ktorým  bola  koncepcia  schválená.
   Tieto  skutočnosti  sme  uvádzali  už  v  predchádzajúcich  odpovediach  na  interpeláciu 
p. Priehodovej.

28.   Žiadam vysvetli  pre o KSÚ požadoval zapracova  MVE Vlkanová do UPN, ke  pod ať č ť ď ľ  
UHA MVE boli sú as ou zadania, aj Konceptu riešenia UPN.č ť

Odpoveď:  Ing. arch. Ľubomír Keleman, riaditeľ ÚHA

Text odpovede zhodný s bodom 27.

29.   Žiadam zdôvodni  ať  vy ísli  zábery nových rozvojových plôch vč ť  upravenom Návrhu 
UPN,  ktorý  je  sú as ou  záväznej  asti  UPN,  ktoré  neboli  zapracované  vo  verejneč ť č  
prerokovanom Návrhu.

Odpoveď:  Ing. arch. Ľubomír Keleman, riaditeľ ÚHA

Zábery  nových  rozvojových  plôch  v  upravenom  Návrhu  ÚPN  M  BB  oproti  verejne 
prerokovanému Návrhu nie je možné jednoznačne stanoviť. Verejne prerokovaný Návrh bol riešený 
v plochách stav,  návrh,  výhľad a urbanistická rezerva.  Po požiadavke a  dohode s KSÚ BB na 
základe  rokovania  podľa  §  22  odst.  4  k  stanovisku  zo  dňa  27.02.2012  bolo  dohodnuté,  že 
urbanistická  rezerva  bude z  Návrhu vylúčená a  funkčné  plochy prerozdelené  do  návrhových  a 
výhľadových plôch. V záväznom výkrese 3a sú riešené stavové a návrhové plochy. Plochy výhľadu 
sú riešené samostatne vo výkrese 3b. To znamená, že nepribudli nové funkčné plochy, len niektoré 
plochy riešené v urbanistickej rezerve v dopracovanom Návrhu sa premietli do návrhových plôch 
resp.  do výhľadových plôch.  K zmene rozlohy funkčných plôch došlo na základe pripomienok 
fyzických osôb (vlastníkov pozemkov) v rámci procesu obstarávania a pripomienkovania.

Dopracovaním Návrhu UPN však nedošlo k navýšeniu celkového záberu poľnohospodárskej 
pôdy, nakoľko došlo aj k vypusteniu plôch, nie len k ďalším novým záberom.  Pôvodný zverejnený 
Návrh riešil  záber poľnohospodárskej pôdy na výmere 1189,0113 ha a Dopracovaný návrh ÚPN 
riešil záber na ploche 1156,2081 ha - zmenšenie záberu o cca 30 ha.

30.   Opakovane  interpelujem  vo  veci  pretrvávajúceho  problému  zápachu  z pretekajúcej 
žumpy/žúmp na ulici  Malachovská 70 a 72,  problém som zdokumentovala a interpelovala 
v minulosti na základe s ažností ob anov. ť č
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Odpoveď: Ing. Stanislav Ferianc vedúci OVZ

Vo veci zápachu na ul. Malachovská ul. 64-80 vykonalo oddelenie životného prostredia od 
septembra 2012 miestne šetrenie, následne boli vytypované možné zdroje znečistenia splaškovými 
vodami povrchového odtoku, boli predvolaní majitelia priľahlých nehnuteľností, kde bolo následne 
zisťované nakladanie so splaškovými vodami pre jednotlivé rodinné domy. Na základe vyžiadaných 
podkladov od správcu kanalizácie v tejto oblasti a vykonaného šetrenia bolo konkrétne zistené, že z 
ôsmich rodinných domov boli tri riadne napojené na novú splaškovú kanalizáciu, tri domy boli 
napojené na pôvodnú kanalizáciu pričom priebežne vykonali napojenie svojich nehnuteľností na 
novú  kanalizáciu  a  v  dvoch  prípadoch  bola  prevádzkovaná  žumpa.  V jednom prípade  vzniklo 
podozrenie že žumpa nie je technicky v poriadku a môže spôsobovať znečisťovanie okolia. V tomto 
konkrétnom prípade sa následne vykonal štátny stavebný dohľad s nariadením vykonania opatrení 
na zabezpečenie žumpy. Vlastník stavby sa zaviazal na napojenie svojej nehnuteľnosti na splaškovú 
kanalizáciu.  V zmysle  uvedeného konania  bola  stanovená lehota  pre  majiteľa  nehnuteľnosti  na 
napojenie  do  verejnej  kanalizácie  do  15.05.2014.  Nakoľko  majiteľ  nehnuteľnosti  v  stanovenej 
lehoty nepožiadal o ohlásenie stavby kanalizačnej prípojky do verejnej kanalizácie, odstupujeme 
uvedený podnet ako priestupok na Okresný úrad v Banskej Bystrici, ktorý bude konať v zmysle § 
40 zákona č. 442/2002 Z.z. o verejných vodovodoch a kanalizáciách. 

Ing. Milan Lichý

31.  Uznesením č. 674/2012 zo 16. októbra 2012 k „Návrhu opatrení na zvýšenie atraktivity 
Námestia  SNP“, Mestské  zastupiteľstvo  požiadalo  pána  prednostu  Mestského  úradu 
zabezpečiť  službu  na  operatívne  odstraňovanie  komunálnych  nedostatkov  v  historickom 
centre mesta Banská Bystrica, najmä na Námestí SNP a Námestí Štefana Moysesa od začiatku 
decembra  2012.  Malo  ísť  o službu  na  zabezpečenie  operatívneho  odstraňovania  bežných 
nedostatkov  v týchto  „hosťovských“  priestoroch  nášho  mesta  tak,  ako  to  kedysi  robili 
richtári, mešťanostovia, starostovia, mestskí gazdovia, pravidelnou kontrolou s konkrétnymi 
opatreniami. Ako bude toto uznesenie plnené?

Odpoveď: Ing. Peter Suchý, vedúci OÚ

Oddelenie odpadového hospodárstva a údržby verejných priestranstiev v danej lokalite denne 
zabezpečuje  údržbu  verejnej  zelene  a  odvoz  odpadov.  Zistené  nedostatky  operatívne  rieši  so 
správcom zelene ako aj so spoločnosťou zabezpečujúcou odvoz odpadov a s  pracovníkmi MsP. 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca oddelenia UMK

       Uznesenie č. 674/2012 je v plnení. Mesto BB v júni 2013 obnovilo povrch vozovky (zelený 
asfalt) a s ním súvisiace odvodnenie komunikácie, čím boli odstránené najzávažnejšie závady v 
priestore pešej zóny na Dolnej ulici, Nám SNP a Nám. Š. Moysesa. Na jar 2014 boli realizované 
lokálne opravy ostatnej časti verejného priestranstva, predovšetkým výmena odvodňovacích žľabov 
a v súčasnosti pokračujeme v oprave rozsahom menších poškodení dlažby (výmena a dopĺňanie 
dlažobných  kociek).  Po  ukončení  týchto  prác  bude  prostredníctvom  dodávateľskej  firmy 
vykonávaný pravidelný týždenný monitoring stavu miestnych komunikácií v priestore Dolnej ulice, 
Nám. SNP a Nám. Š. Moysesa, na základe ktorého budú operatívne odstraňované drobné závady v 
stavebnej úprave povrchu komunikácií. 

32. Opätovne žiadam o vykonanie najnaliehavejších opatrení na ochranu mestských hradieb 
(Mestské opevnenie - národná kultúrna pamiatka, č. NKP 2320, objekt hradbový múr).
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Odpoveď:  Ing. Karin Graciasová Šikulová, vedúca OPM

Mestské  hradby  nie  sú  majetkom  mesta  a  teda  nie  sú  na  ich  údržbu  ani  rekonštrukciu 
vyčlenené finančné prostriedky. 

33.  Interpelujem primátora vo veci vyradenia ZŠ Hronská a ZŠ Jána Bakossa a ich školských 
zariadení zo siete škôl a školských zariadení. Žiadam o vysvetlenie, ktorí poslanci mestského 
zastupiteľstva podmienili vedeniu Mesta podporu rekonštrukcie budov mestských základných 
škôl predložením návrhu na vyradenie škôl ZŠ Hronská a ZŠ Jána Bakossa.

Odpoveď: RNDr. Tibor Maťaš, vedúci SUR

Školský úrad Mesta Banská Bystrica, ako predkladateľ uvedeného materiálu, nemá informácie 
o podmienení hlasovania, ktoré spomínate vo svojej interpelácii. 

34.  Ďalšia interpelácia vo veci vyradenia ZŠ Hronská a ZŠ Jána Bakossa a ich školských 
zariadení  zo  siete  škôl  a školských  zariadení  znie:  Žiadam  o vysvetlenie z akých  dôvodov 
a kým bola zamietnutá dohoda primátora s Evanjelickou cirkvou a.v. (ECAV) na prevzatie ZŠ 
Jána Bakossa a ZŠ Hronská do zriaďovateľskej pôsobnosti   ECAV?

Odpoveď: RNDr. Tibor Maťaš, vedúci SUR

Na  zasadnutí  Mestskej  rady  30.4.2013  p.  primátor  požiadal  členov  rady  o  názory  k 
problematike racionalizácie školstva, predovšetkým k otázkam podmienok dlhodobého prenájmu 
ZŠ Bakossova. Materiál bol do MsR pripravený a členovia rady do dostali na CD, mali možnosť si 
ho  preštudovať.  V  diskusii  prezentovali  názory  k  problematike  členovia  mestskej  rady, 
spracovatelia  materiálu,  prítomní  zástupcovia  evanjelickej  cirkvi  ako  aj  riaditeľka  ZŠ u  Filipa. 
Diskusia  pomohla  vyjasniť  vecnú  stránku  podmienok  prípadného  prenájmu  a  vyplynuli  z  nej 
odporúčania  pre  vedenie  mesta.  Navrhované  uznesenia  poslancov  k  tejto  problematike  prijaté 
neboli. Po vyhodnotení stanovísk návrh do MsZ predložený nebol.

35.  Aký je zámer Mesta na ďalšie využitie budovy a pozemkov v správe ŽS Jána Bakossa 
v prípade zrušenia školy?   

Odpoveď:  Ing. Ján Sasák, vedúci PS ESM

V prípade  zrušenia  školy a  jej  následného vyňatia  zo  siete  škôl  bude Mesto  Banská 
Bystrica  postupovať  v  zmysle  zákona  č.  138/91  Zb.  o  majetku  obcí  v  znení  neskorších 
predpisov a platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Banská Bystrica. V 
prípade,  že  sa  Mesto  rozhodne  využiť  nehnuteľnosti  na  zabezpečenie  svojich  potrieb,  
odovzdá  nehnuteľnosti  do  správy  príslušnému  oddeleniu.  V  prípade,  že  Mesto  nenájde 
spôsob  ich  využitia  pre  svoju  činnosť,  zverí  ich  do  správy oddelenia  evidencie  a  správy  
majetku mesta, ktoré bude následne postupovať podľa rozhodnutia vedenia Mesta a to buď  
vyhlásením OVS  v  prípade  odpredaja  majetku,  alebo  prenajatím  nehnuteľnosti  ako  celku  
formou OVS, prípadne prenájmom nehnuteľnosti po častiach. 

36.  Uvažuje Mesto o zmene trasy prístupovej komunikácie k plánovanej výstavbe domov za 
budovou ZŠ Moskovská cez plochy vzrastlej zelene?

Odpoveď: Ing. Stanislav Ferianc vedúci OVZ
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Mesto Banská Bystrica, ako vecne a miestne príslušný stavebný úrad podľa §117 zákona č. 
50/1976 Zb. o územnom plánovaní a  stavebnom poriadku v platnom znení (ďalej  iba stavebný 
zákon)  eviduje  v  tejto  veci  dve  petície  obyvateľov  dotknutej  lokality.  Stavebný  úrad  bude 
postupovať  v  súlade  s  platnou  legislatívou t.j.  znením stavebného  zákona  a  ich  vykonávacích 
vyhlášok.  Stavebný  odbor  zvolal  na  25.06.2014  prerokovanie  oboch  petícií  za  účasti  všetkých 
známych dotknutých výstavbou komunikácie.  

37.   V južnej časti mesta Banská Bystrica sa obyvatelia sťažujú na hluk zo stíhacích lietadiel. 
Bolo  alebo  bude  vykonané  v tomto  ohľade  rokovanie  vedenia  Mesta  s prevádzkovateľom 
sliačskeho letiska?

Odpoveď: Mgr. Marcela Kevešová, vedúca kancelárie primátora

V súvislosti  s  preletmi  stíhacích  lietadiel  vo  vzdušnom priestore  nad  Banskou  Bystricou 
inicioval  vo februári 2014 primátor mesta, aj na základe upozornení občanov mesta, preverenie 
tejto záležitosti. So žiadosťou o stanovisko kontaktoval veliteľa Vzdušných síl Ozbrojených síl SR 
brig. gen. Ing. M. Korbu, ktorý primátora informoval, že letová činnosť lietadiel Vzdušných síl OS 
SR  dislokovaných  v  priestoroch  leteckej  základne  Sliač  je  vykonávaná  podľa  štandardných 
postupov a leteckých predpisov pre lietanie nad územím SR schválených Leteckým úradom SR, 
ktoré, okrem iného, zohľadňujú aj potrebné protihlukové opatrenia. Piloti sú s týmito opatreniami 
oboznámení a v maximálnej možnej miere sa snažia obmedzovať negatívne vplyvy letovej činnosti 
na civilné obyvateľstvo. Pravidelná letová aktivita je v posledných rokoch vykonávaná v dňoch 
utorok až štvrtok v dennej a nočnej dobe. Okrem týchto dní sú lety lietadiel Vzdušných síl OS SR 
vykonávané len jednotlivo, napr. v prípade potreby plnenia mimoriadnych úloh. Vykonávaná letová 
činnosť  je  nevyhnutná  na  zabezpečenie  nepretržitej  ochrany vzdušného priestoru  SR a  plnenie 
medzinárodných  záväzkov  vyplývajúcich  zo  zapojenia  Vzdušných  síl  OS  SR  do  systému 
kolektívnej protivzdušnej obrany NATO (NATINADS).

Na možný výskyt zvýšenej hlučnosti informoval listom zo dňa 6. mája 2014 primátora mesta 
aj  plk. gšt. Ing. Vladimír Lisý, veliteľ Zmiešaného krídla generálmajora Otta Smika Sliač a to v  
súvislosti s prípravami leteckej techniky a personálu Zmiešaného krídla na domáce a medzinárodné 
letecké dni. Nácviky akrobacie v malej výške nad letiskom Sliač v mesiacoch máj až september sú 
predpokladané v obmedzenej miere a len počas pracovných dní. Táto informácia bola zverejnená na 
internetovej stránke Mesta Banská Bystrica.

38.  Obyvatelia sídlisk sa s príchodom teplejšieho počasia opäť sťažujú na rušenie nočného 
pokoja  hlukom  s prevádzok  pivárni,  reštaurácií,  kaviarní,  herní  (najmä  hlasnou  hudbou 
cez otvorené okná). S akým výsledkom sú vykonávané kontroly na dodržiavanie príslušných 
pravidiel? 

Odpoveď: Ing. Miroslav Bálint, náčelník MsP

Vážený pán poslanec, príslušníci MsP odo dňa 27.02.2013 konajú na základe zápisu Komisie 
MsZ pre dopravu, bezpečnosť, verejnoprospešné služby a verejný poriadok, zo dňa 05. februára 
2013, tak, že v zmysle uznesenia tejto komisie číslo 17/2011- v bode 2/ je povinnosťou bezodkladne 
predkladať hlásenia Mestskej polície v Banskej Bystrici o porušení VZN č. 16/2011 o pravidlách 
času predaja v obchode a času prevádzky služieb oddeleniu obchodu MsÚ, ako aj referentovi pre 
sťažnosti Mgr. A. Nuter v písomnej forme s uvedením dňa, hodiny a sankčného riešenia priestupku 
v  písomnej  forme.  Rovnakým  spôsobom  oznamovať  všetky  hlásenia  občanov  na  prevádzky 
evidované v knihe hlásení, bez ohľadu na to, ako boli príslušníkmi MsP vyhodnotené. Predmetná 
spolupráca MsP s MsÚ v súčasnosti naďalej prebieha.
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V zmysle uvedeného uznesenia a na základe ústneho pokynu náčelníka MsP bolo  vydané 
príslušníkom MsP nariadenie, že je nutné pri kontrole prevádzkarne na území mesta postupovať v 
zmysle "Všeobecne záväzného nariadenia  Mesta  Banská Bystrica  č.  16/2011 o pravidlách času 
predaja  v  obchode  a  času  prevádzky služieb",  najmä  znenia  §  3,  §  4,  §  5,  §  6  ods.  2  zaistiť 
fotografickú prílohu rozhodnutia o prevádzkovej dobe alebo plnení povinností prevádzkovateľom 
zariadenia.  Fotografickú  prílohu  je  možné  vykonať  zabezpečením  fotokópie  rozhodnutia  o 
prevádzkovej dobe alebo zafotením rozhodnutia o prevádzkovej dobe, resp. iným spôsobom.

Ku  každej  kontrole  prevádzkarne  je  potrebné  spísať  príslušníkmi  MsP úradný  záznam  a 
doložiť  fotokópiu  rozhodnutia  o  prevádzkovej  dobe.  Úradný  záznam  musí  obsahovať  všetky 
zákonné náležitosti a totožnosť osoby zodpovednej za konkrétnu prevádzkareň.

V zmysle  zápisu  číslo  3/2012  z  rokovania  Komisie  MsZ  pre  dopravu,  bezpečnosť, 
verejnoprospešné služby a verejný poriadok, konanej dňa 29. marca 2012 na MsÚ Banská Bystrica 
a  na  základe  interpelácie  Mgr.  Pirošíka  a  prísľubu  náčelníka  mestskej  polície  Mestská  polícia 
Banská Bystrica na oficiálnej webovej stránke Mesta Banská Bystrica  www.banskabystrica.sk  v 
sekcii  "prevádzky na ktoré sa sťažujete"  prostredníctvom pána Vlčeka z  oddelenia informatiky, 
mala  MsP  zverejňovať  informácie  o  neporiadnych  organizátoroch  a  prevádzkovateľoch,  ktorí 
porušili  všeobecne  záväzné  predpisy  v  oblasti  verejného  poriadku  (rušenie  nočného  pokoja, 
nedodržiavanie  prevádzkových  hodín  -  VZN  č.  16/2011).  Na  základe  posledného  pracovného 
rokovania  povereného  príslušníka  MsP  a poverených  pracovníkov  MsÚ  sa  zverejňujú  len 
priestupky riešené za porušenie Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Banská Bystrica č. 16/2011 
o  pravidlách  času  predaja  v  obchode  a  času  prevádzky  služieb  na  adrese 
http://www.banskabystrica.sk/prevadzky-na-ktore-sa-stazujete.phtml?id5=16987.

Po  telefonickom  upresnení  Vašej  interpelácie  zo  dňa  12.06.2014  a na  základe  Vašej 
požiadavky bol spracovaný prehľad kontrol prevádzkarní vykonaných príslušníkmi MsP, a to na 
základe najmä vlastnej činnosti MsP, ale aj vybavovaním telefonických alebo osobných podnetov 
občanov na prevádzku prevádzkarní na území mesta.

Dátum 
kontroly

Čas 
kontroly Názov prevádzky

Nahlásenie/ziste
nie o porušení 
VZN č. 16/2011 
al.  zákona 
o priestupkoch

Spôsob 
riešenia

10.01.2014 00:45 Tank, Tulská 37 nezistené
10.01.2014 00:40 Boneta, Tulská 37 nezistené
10.01.2014 00:16 U Freda, 9.mája 2 nezistené
10.01.2014 00:50 Absolut, Tulská 37 nezistené
11.01.2014 22:00 Euphory, Starohorská 33 nezistené
11.01.2014 22:00 Dorka, Rudohorská nezistené
12.01.2014 22:15 HaD, Horná nezistené
12.01.2014 22:05 BAR1, Skuteckého 1 nezistené
13.01.2014 22:40 BAR1, Skuteckého 1 nezistené
13.01.2014 22:15 HaD, Horná nezistené
14.01.2014 23:00 BAR1, Skuteckého 1 nezistené
14.01.2014 23:25 Vagón nezistené
14.01.2014 22:15 Tirish, Horná nezistené
15.01.2014 22:00 Úsvit, Kpt.Nálepku nezistené
15.01.2014 22:30 Bistro Štiavničky, Cesta na 

štadión
nezistené

16.01.2014 22:40 Pohostinstvo 37, Rudohorská 
37

nezistené
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16.01.2014 00:30 Sherwood pub, Horná 
strieborná 1

nezistené

17.01.2014 22:25 Rumpel, Povstalecká  cesta nezistené
17.01.2014 22:30 Pohostinstvo 61, Povstalecká nezistené
18.01.2014 23:00 Euphory, Starohorská 33 nezistené
18.01.2014 00:10 Dorka, Rudohorská nezistené
19.01.2014 22:10 Mini Bystro Záhrada, 

Tajovského
nezistené

19.01.2014 22:20 U majstra, Školská nezistené
20.01.2014 22:00 Rýchle občerstvenie, Okružná nezistené
20.01.2014 22:00 Piváreň Úsvit, Kpt. Nálepku nezistené
21.01.2014 22:15 Kiosk, Magurská nezistené
21.01.2014 22:05 Salve, Krivánska nezistené
22.01.2014 23:50 Pod jabloňou, Spojová nezistené
22.01.2014 23:30 Pod lipou, Skubínska cesta nezistené
23.01.2014 22:35 MIK, Tatranská nezistené
23.01.2014 22:15 Na kopčoku, Lazovná 64 nezistené
24.01.2014 22:15 Domček, Oremburská nezistené
24.01.2014 22:30 Zmajo, Moskovská nezistené
25.01.2014 00:30 TOP, Skuteckého 34 nezistené
25.01.2014 22:45 Euphory, Starohorská nezistené
26.01.2014 22:10 Rubín, 29.augusta nezistené
26.01.2014 21:40 BAR1, Skuteckého 1 nezistené
27.01.2014 22:01 U Moniky, Jilemnického nezistené
27.01.2014 22:00 Bistro Štiavničky, Hutná nezistené
28.01.2014 22:10 Sosna, Rudohorská nezistené
28.01.2014 23:10 HaD, Horná nezistené
29.01.2014 22:30 Pokr pub, Javorová nezistené
29.01.2014 22:10 Rumpel, Podlavická cesta nezistené
30.01.2014 02:00 Sherwood, Horná strieborná nezistené
30.01.2014 22:20 Na kopčoku, Lazovná nezistené
31.01.2014 00:40 Boneta, Tulská 37 nezistené
31.01.2014 02:35 Tank, Tulská 37 nezistené
31.01.2014 02:30 Absolut, Tulská 37 nezistené
01.02.2014 22:00 Euphory, Starohorská nezistené
01.02.2014 22:00 Dorka, Rudohorská nezistené
02.02.2014 22:30 U Kucbela, Tulská nezistené
02.02.2014 22:01 BAR1, Skuteckého 1 nezistené
03.02.2014 22:50 Trend, Slnečná nezistené
03.02.2014 22:40 Piváreň Urpín, Švermova nezistené
04.02.2014 22:20 Rudlovská krčma, Strmá nezistené
04.02.2014 22:10 Gól, Na zábave nezistené
05.02.2014 22:35 Žiletka, Internátna nezistené
05.02.2014 22:45 Santána, Jilemnického nezistené
06.02.2014 22:20 Fojtík, Tatranská nezistené
06.02.2014 01:00 Magura, Margurská nezistené
07.02.2014 01:35 Dorka, Rudohorská nezistené
07.02.2014 02:20 Tatiana, Rudohorská nezistené
08.02.2014 23:30 Absolut, Tulská 37 nezistené
08.02.2014 23:05 Boneta, Tulská 37 nezistené
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08.02.2014 23:40 Tank, Tulská 37 nezistené
09.02.2014 22:15 HaD, Horná nezistené
09.02.2014 22:05 BAR1, Skuteckého 1 nezistené
10.02.2014 22:30 Trend, Slnečná nezistené
10.02.2014 22:10 La Pasion, Kláry Jarunkovej nezistené
11.02.2014 22:40 Domino, Rudohorská nezistené
11.02.2014 22:25 Víno Lenci, Rudohorská nezistené
12.02.2014 22:20 U Bukvaja, Malachovská nezistené
12.02.2014 22:10 Bystro Štiavničky, Hutná nezistené
13.02.2014 22:10 BAR1, Skuteckého 1 nezistené
13.02.2014 22:30 HaD, Horná nezistené
14.02.2014 23:00 Zmajo, Moskovská nezistené
14.02.2014 00:35 Domček, Oremburská Nedodržanie 

prevádzkovej 
doby

BP – 30,- €

15.02.2014 00:15 Monopol, Národná nezistené
15.02.2014 00:45 Top, Skuteckého nezistené
16.02.2014 22:35 Viecha, Skubínska cesta nezistené
16.02.2014 22:15 Ka caffé, Jaseňová nezistené
17.02.2014 23:00 Hradec, THK nezistené
17.02.2014 23:25 Žiletka, Internátna nezistené
18.02.2014 23:30 Link, NŠM nezistené
19.02.2014 01:20 Mefisto, NŠM nezistené
19.02.2014 22:45 Papuča, Spojová nezistené
19.02.2014 22:35 Basket, Cesta na štadión nezistené
20.02.2014 22:25 Café Cité,  29. augusta nezistené
20.02.2014 22:15 Mýto, Partizánska nezistené
21.02.2014 02:05 TRYO, Pršianska cesta nezistené
21.02.2014 02:15 Western pub, Sládkovičova nezistené
23.02.2014 00:50 Svätý Hubert, Kyjevské 

námestie
nezistené

23.02.2014 22:40 Pod lipou, Skubínska cesta nezistené
24.02.2014 00:45 Tank, Tulská 37 nezistené
24.02.2014 00:45 Absolut, tulská 37 nezistené
24.02.2014 00:45 Boneta, Tulská 37 nezistené
25.02.2014 22:05 Gold, Na zábave nezistené
25.02.2014 22:20 Rudlovská cesta, Strmá nezistené
27.02.2014 00:10 Absolut, Tulská 37 nezistené
27.02.2014 00:10 Tank, Tulská 37 nezistené
27.02.2014 00:10 Boneta, Tulská 37 nezistené
27.02.2014 22:10 Magura, Magurská nezistené
27.02.2014 22:25 Tatranka, Tatranská nezistené
28.02.2014 22:15 Dartka, Bernoláková nezistené
28.02.2014 23:10 Radvanka, Sládkovičova nezistené
01.03.2014 22:55 Euphory, Starohorská nezistené
01.03.2014 22:45 Dorka, Rudohorská nezistené
02.03.2014 22:30 HaD, Horná nezistené
02.03.2014 22:15 Tirish pub, Horná nezistené
02.03.2014 22:10 BAR1, Skuteckého nezistené
03.03.2014 21:45 Pri mlyne, Mlynská nezistené
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03.03.2014 22:00 Pod lipou, Skubínska nezistené
04.03.2014 00:25 Alex, Starohorská nezistené
04.03.2014 22:15 Beniczký café, Nám. SNP 16 nezistené
05.03.2014 23:30 U Kucbela, Tulská nezistené
05.03.2014 00:20 Hawaii, NĽŠ 13 nezistené
08.03.2014 01:00 HaD, Horná Nedodržanie 

prevádzkovej 
doby

BP 30,- €

07.03.2014 23:40 U Freda, 9.mája nezistené
08.03.2014 00:00 Žlté piesky, Bellušova nezistené
08.03.2014 03:15 Western pub, Sládkovičova nezistené
08.03.2014 02:35 Trend, Družby nezistené
11.03.2014 00:35 Brazil, Internátna nezistené
11.03.2014 23:10 Domček, Oremburská nezistené
13.03.2014 00:15 HaD, Horná Nedodržanie 

prevádzkovej 
doby

BP 30,- €

12.03.2014 22:40 Boca, Dolná nezistené
12.03.2014 23:00 Altex, Starohorská nezistené
14.03.2014 22:00 Hawaii, NĽŠ nezistené
14.03.2014 03:00 Mefisko, NŠM nezistené
14.03.2014 22:00 Fenix, Kyjevské námestie nezistené
15.03.2014 02:25 HaD, Horná nezistené
15.03.2014 22:05 Natal, Povstalecká 61 nezistené
16.03.2014 01:40 Sosna, Rudohorská nezistené
16.03.2014 02:35 Pepé caffé, Horná nezistené
16.03.2014 03:00 Mladosť slovenská krčma, 

Družby
nezistené

17.03.2014 22:11 Penalta, Kzjevské námestie nezistené
17.03.2014 22:25 Mini Bistro, Sládkovičova nezistené
18.03.2014 00:25 Jazz club, Horná nezistené
18.03.2014 22:30 Lobda, Strmá nezistené
19.03.2014 22:15 Pod jabloňou, Spojová nezistené
19.03.2014 22:35 Pod pyramídou, Kremnička nezistené
20.03.2014 22:45 Pohoda, NŠM 17 nezistené
20.03.2014 22:35 Pohostinstvo SAD, 29.augusta nezistené
21.03.2014 22:30 Rozkrok,Kkollárova nezistené
21.03.2014 0:30 Semafór, 29.august nezistené
22.03.2014 02:10 Western pub, Sládkovičova nezistené
22.03.2014 23:10 Radvanka, Sládkovičova nezistené
23.03.2014 00:15 Top, Skuteckého nezistené
23.03.2014 22:40 Xamerka, Vajanského nám. nezistené
01.04.2014 22:45 Ka2, Magurská nezistené
01.04.2014 22:30 Salve, Krivánska 1 nezistené
02.04.2014 23:30 Pod lipou, Skubínska nezistené
02.04.2014 23:00 Pod jabloňou, Spojová nezistené
03.04.2014 23:05 MIK, Starohorská nezistené
03.04.2014 22:50 Na kopčoku, Lazovná nezistené
04.04.2014 22:40 Domček, Moskovská nezistené
04.04.2014 22:30 Zmajo, Moskovská nezistené
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05.04.2014 23:15 Euphory, Starohorská nezistené
06.04.2014 00:25 Top, Horná nezistené
06.04.2014 22:25 BAR1, Skuteckého nezistené
06.04.2014 22:10 Rubín, 29.augusta nezistené
07.04.2014 23:40 Domček, Oremburská Nedodržanie 

prevádzkovej 
doby

Postúpené na 
priestupkové 
konanie

07.04.2014 22:40 Dartka, Bernolákova nezistené
08.04.2014 22:10 Em caffé, Kapitulská nezistené
08.04.2014 22:20 HaD, Horná nezistené
09.04.2014 23:05 Hrade, THK nezistené
09.04.2014 23:40 Hawaii, NĽŠ nezistené
11.04.2014 02:30 Positivo, Dolná Nedodržanie 

prevádzkovej 
doby

Postúpené na 
priestupkové 
konanie

11.04.2014 02:15 Pokr pub, Jaseňová nezistené
11.04.2014 02:30 Tank, Tulská 37 nezistené
11.04.2014 02:45 Western pub, Sládkovičova nezistené
11.04.2014 02:20 Monopol, Národná nezistené
11.04.2014 02:15 Musetti, Nám. SNP nezistené
12.04.2014 00:40 Domček, Oremburská nezistené
12.04.2014 03:15 Mladosť slovenská krčma, 

Družby
nezistené

12.04.2014 00:30 Monopol, Národná nezistené
12.04.2014 04:20 Maxim, Kapistulská nezistené
13.04.2014 22:25 Eva pub, Kyjevské námestie nezistené
13.04.2014 22:20 Penalta, Kyjevské námestie nezistené
14.04.2014 00:10 Absolut, Tulská nezistené
14.04.2014 23:30 Amos, NŠM nezistené
15.04.2014 00:10 Domino, Rudohorská nezistené
15.04.2014 22:15 Angels, Horná nezistené
16.04.2014 22:15 BB café, Tajovského nezistené
16.04.2014 22:45 Aston café, Bernolákova nezistené
17.04.2014 22:40 Beniczký café, Nám. SNP nezistené
17.04.2014 00:30 Bamboo bar, Dolná nezistené
19.04.2014 23:10 Fishmen, Dolná nezistené
19.04.2014 00:10 Em caffé, Kapitulská nezistené
20.04.2014 00:10 Domček, Povstalecká nezistené
20.04.2014 04:10 Flamengo, Povstalecká nezistené
21.04.2014 23:30 Hawaii, NĽŠ nezistené
21.04.2014 22:05 General pub, Sládkovičova nezistené
22.04.2014 22:05 HaD, Horná nezistené
22.04.2014 22:15 Grand Paradiso, horná nezistené
23.04.2014 22:30 Helldorado, Dolná nezistené
23.04.2014 22:40 Bluff bar, Kapitulská nezistené
24.04.2014 22:10 Ká coffé, Jaseňová nezistené
24.04.2014 00:10 Hradec, THK nezistené
25.04.2014 23:20 Penalta, Kyjevské námestie nezistené
25.04.2014 04:20 Expres, Tatranská nezistené
25.04.2014 01:05 Rudlovská krčma, Strmá nezistené
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26.04.2014 22:20 Pod pyramídou, Kremnička nezistené
27.04.2014 00:10 La passion, Kláry Jarúnkovej nezistené
27.04.2014 03:10 Limba, Limbová nezistené
27.04.2014 00:25 Hot rod café, Hronské 

predmestie
nezistené

27.04.2014 02:20 Aréna, Ružová nezistené
28.04.2014 22:14 Trend, Slnečná Nedodržanie 

prevádzkovej 
doby

Postúpené na 
priestupkové 
konanie

28.04.2014 22:10 Pod lipou, Skubínska nezistené
28.04.2014 22:30 Pri mlyne, Mlynská nezistené
29.04.2014 22:30 Beniczký caffé, Námestie SNP nezistené
30.04.2014 00:35 Altex, Starohorská nezistené
30.04.2014 23:20 Basket, Cesta na štadión nezistené
01.05.2014 00:10 U poštára, Rudohorská nezistené
01.05.2014 22:40 Atom club, Námestie SNP nezistené
01.05.2014 00:20 U Kucbela, Tulská nezistené
02.05.2014 22:30 Trend, Slnečná nezistené
02.05.2014 22:25 Bystrica, Horná nezistené
02.05.2014 22:35 Bystro Vesel, 29.augusta nezistené
03.05.2014 00:40 Trend, Slnečná Nedodržanie 

prevádzkovej 
doby

BP – 20,- €

03.05.2014 02:00 Western pub, Sládkovičova nezistené
04.05.2014 23:00 Semafór, 29. augusta nezistené
04.05.2014 24:00 Tatranka, Tatranská nezistené
06.05.2014 22:30 HaD, Horná nezistené
06.05.2014 22:50 Dorka, Rudohorská Nedodržanie 

prevádzkovej 
doby

BP – 10,- €

08.05.2014 21:50 Caffé Itália, Horná nezistené
08.05.2014 22:55 Caffé Copia, Skuteckého nezistené
09.05.2014 22:40 Mefisto, NŠM 17 Nedodržanie 

prevádzkovej 
doby

Postúpené na 
priestupkové 
konanie

10.05.2014 00:45 Hawaii, NĽŠ nezistené
10.05.2014 00:30 Generál, Sládkovičova nezistené
10.05.2014 22:30 Caffé village, NŠM nezistené
11.05.2014 01:00 Hot rod caffé, Hronské 

predmestie
nezistené

11.05.2014 23:30 Penalta, Kyjevské námestie nezistené
11.05.2014 01:10 Natal, Povstalecká nezistené
12.05.2014 22:40 Ká coffé, Jaseňová nezistené
12.05.2014 22:30 Záhrada, Tajovského nezistené
13.05.2014 00:20 Piváreň 37, Rudohorská nezistené
13.05.2014 00:15 Domino, Rudohorská nezistené
14.05.2014 22:45 Natal, Povstalecká nezistené
14.05.2014 23:10 Pod pyramídou, Kremnička nezistené
15.05.2014 23:00 Vináreň piváreň, Senická cesta nezistené
16.05.2014 01:30 Sosna, Rudohorská nezistené
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17.05.2014 00:30 Hawaii, NĽŠ nezistené
17.05.2014 01:40 Domček, Povstalecká nezistené
17.05.2014 21:45 Penalta, Kyjevské námestie nezistené
17.05.2014 22:30 Natal, Povstalecká nezistené
18.05.2014 02:25 Altex, Starohorská nezistené
18.05.2014 22:30 Aston caffé, Bernolákova nezistené
18.05.2014 22:25 Dartka, Bernolákova nezistené
20.05.2014 00:10 Domino, Rudohorská nezistené
21.05.2014 22:35 HaD, Horná nezistené
21.05.2014 23:40 Top, Skuteckého nezistené
22.05.2014 23:45 Hawaii, NĽŠ nezistené
22.05.2014 23:30 Hradec, THK 21 nezistené
22.05.2014 22:55 TRYO pub, Pršianska nezistené
22.05.2014 22:35 Natal, Povstalecká nezistené
23.05.2014 02:20 Monopol, Národná Nedodržanie 

prevádzkovej 
doby

BP – 10,- €

23.05.2014 03:30 Mýto, Partizánska cesta Nedodržanie 
prevádzkovej 
doby

Postúpené na 
priestupkové 
konanie

23.05.2014 23:10 Kúria, Bakossova nezistené
24.05.2014 02:00 Mefisto, NŠM nezistené
24.05.2014 23:35 Radvanka, Sládkovičova nezistené
25.05.2014 03:25 Mladosť slovenská krčma, 

Družby
nezistené

25.05.2014 01:00 La Passion, Kláry Jarúnkovej nezistené
25.05.2014 22:40 Lobda, Strmá nezistené
25.05.2014 01:00 Monopol, Národná nezistené
26.05.2014 02:40 Eva bar, Kyjevské námestie nezistené
26.05.2014 22:35 Penalta, Kyjevské námestie nezistené
27.05.2014 00:15 Domček, Oremburská Nedodržanie 

prevádzkovej 
doby

Postúpené na 
priestupkové 
konanie

27.05.2014 22:20 TRYO, Pršianska cesta nezistené
28.05.2014 22:45 Tank, Tulská 37 nezistené
28.05.2014 22:30 Absolut, Tulská 37 nezistené
28.05.2014 22:15 Boneta, Tulská 37 nezistené
29.05.2014 22:20 Caffé Itália, Horná nezistené
31.05.2014 22:15 Penalta, Kyjevské námetie nezistené
31.05.2014 00:45 Sopráno, Chabenecká Nedodržanie 

prevádzkovej 
doby

BP – 10,- €

31.05.2014 00:05 Hot rod caffé, Hronské 
Predmestie

nezistené

31.05.2014 01:20 Village, NŠM nezistené
01.06.2014 22:20 Natal, Povstalecká nezistené
01.06.2014 00:20 Tank, Tulská 37 nezistené
03.06.2014 23:30 Dorka, Rudohorská nezistené
03.06.2014 00:15 Domino, Rudohorská nezistené
04.06.2014 22:15 Dartka, Bernolákova nezistené
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04.06.2014 22:30 Minibistro Podháj, 
Sládkovičova

Neoznámenie 
otvorenia 
prevádzky

BP – 10,- €

05.06.2014 23:15 Absolut, Tulská 37 Nedodržanie 
prevádzkovej 
doby

BP – 10,- €

05.06.2014 23:05 Tank, Tulská 37 Nedodržanie 
prevádzkovej 
doby

BP – 10,- €

06.06.2014 22:55 Cuadrados, Námestie SNP nezistené
06.06.2014 01:10 HaD, Horná Nedodržanie 

prevádzkovej 
doby

BP – 20,- €

08.06.2014 24:00 Penalta, Kyjevské námestie nezistené
08.06.2014 22:07 Altex, Tatranská nezistené
09.06.2014 00:15 Boneta, Tulská 37 nezistené
09.06.2014 23:50 Tank, Tulská 37 nezistené
09.06.2014 22:30 Boneta, Tulská 37 nezistené
09.06.2014 23:40 Absolut, Tulská 37 nezistené
10.06.2014 22:50 Trend, Slnečná nezistené
10.06.2014 00:15 U Kucbela, Tulská nezistené
13.06.2014 00:28 TOP, Skuteckého 34 Nedodržanie 

prevádzkovej 
doby

BP – 30,- €

39.   Na elektronickej tabuli mesta je zverejnená verejná vyhláška - oznámenie č.  OVZ - SÚ 
66 802/2014/MA-ozn, o začatí konania o zmene účelu užívania časti objektu predajne potravín 
na Krivánskej ulici c. 1, č. súp. 6604 na nové využitie ako „S CAFÉ, HERŇA". Žiadam, aby 
Mestský  úrad  v Banskej  Bystrici,  Stavebný  úrad,  prihliadol  pri  povoľovaní  herní  na 
nevhodnosť ich umiestňovania v obytných zónach.  

Odpoveď: Ing. Stanislav Ferianc vedúci OVZ

Mesto  Banská Bystrica,  ako vecne  a  miestne  príslušný stavebný úrad  bude postupovať  v 
súlade s platnou legislatívou pri dôslednom akceptovaní stanovísk dotknutých orgánov v konaní s 
dôrazom na obsah Záväzného stanoviska Regionálneho úradu verejného zdravotníctva v Banskej 
Bystrici.

Milan Smädo

40.  Chcel by som požiadať, aby sa cez odborné útvary dala žiadosť na Národnú diaľničnú 
spoločnosť na vybudovanie protihlukových bariér v mestskej časti Rakytovce a Kremničky, 
pretože  spustili sme  tam výstavbu neďaleko diaľnice. Bolo to v rozhodnutí hygieny, že tie  
protihlukové bariéry sa tam majú robiť. Nič sa nedeje.

Odpoveď: Ing. Stanislav Ferianc vedúci OVZ

Nová  výstavba  v  časti  Rakytovce  a  Kremnička  je  v  súlade  s  platnou  územnoplánovacou 
dokumentáciou t.j  Územným plánom aglomerácie Banská Bystrica, Zmeny a doplnky (ďalej len 
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„ZaD“) II. etapa, lokalita č. 47 – Kremnička - južná časť - regionálne centrum a lokalita č. 48 - 
Rakytovce – východná zóna – regionálne centrum, ktoré určujú pre dané územia funkčné využitie 
„polyfunkčné plochy vybavenosti a bývania“.  Záväzná časť ZaD II. etapa bola potvrdená VZN 
č. 124/2004 a č. 132/2004. 

V dokladovej časti ZaD II. etapa sa nenachádza žiadne rozhodnutie a ani záväzné stanovisko 
hygieny  (aktuálne  RÚVZ),  v  ktorom  by  sa  nachádzala  podmienka  vybudovania  protihlukovej 
bariéry v daných lokalitách. 

Pre lokalitu Rakytovce boli Útvarom hlavného architekta mesta Banská Bystrica spracované 
urbanistické  štúdie  „Rakytovce  -  východ  Dolné  lúky“  a  „Rakytovce  -  východ  Horné  lúky“, 
v ktorých  sa  ochrana  obyvateľov  t.j.  bývania  pred  hlukom  od  cesty  č.  I/66  rieši  vytvorením 
izolačnej bariéry „urbanistickým filtrom“ občianskeho vybavenia a zelene.  Urbanistický filter sa 
bude  budovať  postupne  podľa  možnosti  vlastníkov  predmetných  pozemkov,  na  ktorých  je 
plánovaný.  

Národná  diaľničná  spoločnosť  obstaráva  Strategické  hlukové  mapy.  Povinnosť 
spracovania Strategických hlukových máp a Akčných plánov vyplynula zo zákona NR SR č.  
2/2005 Z.z. z 2. decembra 2004 o posudzovaní a kontrole hluku vo vonkajšom prostredí a o  
zmene zákona NR SR č. 272/1994 Z.z. o ochrane zdravia ľudí v znení neskorších predpisov.  
Cieľom strategických hlukových máp je opísať hlukovú situáciu v okolí výrazných zdrojov hluku 
(doprava, priemysel) a určiť prekročenie akčných hodnôt. Strategické hlukové mapy sa vypracovali 
pre bratislavskú aglomeráciu, v okolí ciest I. triedy, ktoré sú v správe Slovenskej správy ciest a v 
okolí diaľnic a rýchlostných komunikácií, ktoré sú v správe Národnej diaľničnej spoločnosti a.s., na 
ktorých bol v roku 2006 počet prejazdov vozidiel vyšší než 6 miliónov. Strategická hluková mapa 
opisuje  existujúcu,  predchádzajúcu alebo  predpokladanú  hlukovú  situáciu  vyjadrenú  hlukovými 
indikátormi,  určuje prekročenie akčných hodnôt,  uvádza  počet bytov, škôl a nemocníc v určitej 
oblasti,  ktoré  sú  vystavené  hluku  opísanému  špecifickými  hodnotami  hlukových  indikátorov, 
uvádza  počet  ľudí,  ktorí  sú  vystavení  hluku  v  posudzovanej  oblasti.  Na  základe  týchto 
údajov v  akčných  plánoch  ochrany zdravia  pred  hlukom stanovia  priority  pri  nápravných 
opatreniach a informovať o nich verejnosť. Akčný plán zatiaľ nebol zverejnený.

Jaroslav Kuracina 

41.  Chcel by som požiadať, aby sa mestský úrad začal zaoberať návrhom petičného výboru 
zo  Šalkovej  na osamostatnenie  mestskej  časti  Šalková od Banskej  Bystrice.  Na mesto bol 
doručený návrh na osamostatnenie  Šalkovej  pred viac  ako 30 dňami.  Bol  vypracovaný v 
zmysle  usmernenia  ústavného  súdu,  kde  ústavný  súd  konštatoval,  že  referendum,  ktoré 
prebehlo v Šalkovej bolo platné, bolo vykonateľné a to, že nekonalo v tej dobe mesto, mal 
konať  petičný  výbor,  ktorý  mal  od  občanov  rovnaký  mandát,  rovnakej  váhy  ako  malo 
vtedajšie MsZ. Takže tento návrh na odčlenenie bol vypracovaný, bol mestu doručený a ja 
žiadam, aby mesto začalo konať.

Odpoveď:  JUDr. Štefan Bubelíny, vedúci OP

Mesto  Banská Bystrica  sa  návrhom  dohody zaoberá.  Dohodu posudzujeme vo vzťahu k 
uzneseniu ÚS SR č.k. II.ÚS 534/2012 – 13 zo dňa 22.12.2012 ako aj vo vzťahu k platnému zákonu 
369/1990 Zb. a príslušným štátnym orgánom. 

PhDr. Marcel Pecník

42.   Ja sa pripájam k tejto interpelácii Kuracinu. Žiadam, aby sme sa tým začali zaoberať.
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Odpoveď:  JUDr. Štefan Bubelíny, vedúci OP

Mesto  Banská  Bystrica  sa  návrhom dohody zaoberá.  Dohodu  posudzujeme  vo  vzťahu  k 
uzneseniu ÚS SR č.k. II.ÚS 534/2012 – 13 zo dňa 22.12.2012 ako aj vo vzťahu k platnému zákonu 
369/1990 Zb. a príslušným štátnym orgánom. 

43.  Chcem sa opýtať, akým spôsobom sú zabezpečené, čo sa týka financií, programu, ale aj 
personálne oslavy jubilea hasičských zborov, aj mestského hasičského zboru aj v Rakytovci a 
aj v Šalkovej.

Odpoveď: Ing. Karol Kubanda, vedúci RKR

Finančné zabezpečenie na oslavy :
Za Mesto Banská Bystrica je z rozpočtu  zabezpečené : 

- odovzdanie pamätných plakiet ( 4 ks), 
- troch ozdobných stúh na zástavy DHZ
- zabezpečenie priestorov radnice a Námestia SNP
- zabezpečenie slávnostnej recepcie ( v obmedzenom množstve
- spoluúčasť na ocenení súťažných družstiev na súťaži „O pohár primátora mesta Banská 

Bystrica“
- zabezpečenie ubytovania pre hostí z Halberstadtu.

V riešení je  pódium na súťaž družstiev 2.8.2014. 

Program :
Navrhovaný program 1. 8. 2014 v Cikkerovej sieni a na Námestí SNP

14.00 – 15.00 hod. Ukážky historickej a terajšej techniky na Námestí SNP
15.00 – 17.00 hod. Slávnostné zhromaždenie v Cikkerovej sieni
17.00 – 18.00 hod. Recepcia ( pre pozvaných hostí), výstava fotografií DHZ
15.00 – 19.00 hod. Ukážky a rôzne činnosti na Námestí SNP, súťaže detí.

Program 2.8.2014 v Šalkovej – súťaže družstiev v hasičskom športe, družstvá detí, žien, mužov 
a mužov nad 35 rokov 11. ročník „O pohár primátora mesta BB“

1. ročník Memoriálu Milana Valentu.
Od 19.00 hod. - veselica.

Personálne zabezpečenie :

Na príprave sa podieľajú zástupcovia všetkých troch DHZ ( podľa ich zváženia po 1 resp. 2)
- za DHZ BB  p. Matalová a p. Ivanič
- za DHZ Rakytovce p. Kvasna 
- za DHZ Šalková p. Fraňo, p. Selecký
- za mesto BB – Kubanda, p. Kučerová

Organizačný výbor aktívne zasadá od mesiaca október 2013 .

RNDr. Ladislav Topoľský 

44.  Interpelujem kvôli návrhu na zníženie rýchlosti motorových vozidiel na prechode vedľa 
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križovatky Kyjevského námestia od kostola na druhú stranu smerom na Internátnu ulicu. 
Obyvatelia,  ale  hlavne  seniori  a  deti  majú  sťažený  výhľad,  zavadzia  budova  fary  na 
prichádzajúce vozidlá a môže dôjsť tam k nešťastiu.

Odpoveď: Ing. Stanislav Ferianc vedúci OVZ

OVZ-DS vykoná štátny odborný dozor v predmetnej a v spolupráci so správcom komunikácie 
a ORPZ ODI posúdi skutkový stav vrátane návrhu prípadných opatrení. T: 31.7.2014

  

                                                                                                       Mgr.Peter Gogola
                                                                                                         primátor mesta 
                                                                                                        Banská Bystrica
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